
Bestyrelses møde d 6/12 12  

Jane nr. 11                                                    mail: andersenannajane@hotmail.com      

Jeanne nr. 22                                                mail: jklarsen@webspeed.dk 

Henrik nr. 25.                                               mail: Henrik-Dahlberg@mail.tele.dk  

Jonas nr. 34                                                  mail: jonasfelb@hotmail.com  

Mike nr. 36                                                  mail: decrook@gmail.com 

Ikke tilstede 

Mike nr 36. 

1. Referatet fra GF møde den 6. 9. 2012 blev godkendt  

2. Siden sidst:  

3. Bump. 

4. Webside Intranet 

5. Fastelavn 

6. Kommende generalforsamling. 

7. Fremtidigt arbejde i GF 

1godkendt 

2. Snerydning: Kontrakt er indgået på uændrede vilkår. Priserne er ekskl.  

GF Rødagers-priser  eks. moms 

Rådighedsbeløb 4000,-  

Snerydning pr.gang 550,  

sneryd. incl.salt 850,-  

saltning pr.gang 475  

a. Snerydningsaftalen er en forlængelse af den aftale, som foreningen har haft med Allan 

Stenbryggen Nielsen igennem mange år. Bestyrelsen har ikke kendskab til en egentlig skriftlig 

aftale med ASN med præcise betingelser for rydning f. eks. rydning inden kl. 7 om morgenen. 

Vores grundlag er en mail, som Per har sendt ved fornyelsen af aftalen i 2011. JA har gentaget 

denne mail overfor ASN ved denne fornyelse. Derfor er det fortsat grundejerens ansvar at rydde i 

det omfang, at ASN ikke har gjort det.  

mailto:andersenannajane@hotmail.com


b. Økonomi/ kontingent Henrik oplyser, at samtlige har betalt undtagen en grundejer. Flere 

påmindelser er sendt. Vi aftalte at skrive et brev til de pågældende.  

c. Trappen ved Trippensdalsstien er repareret af kommunen. Kommunen har en hjemmeside ”giv et 

praj”. Her kan den enkelte borger komme med indslag og modtage et svar.  

d.Vi mangler at male træværket på legepladsen. Vi skal huske at undersøge om foreningen får gratis 

poser eller om de er indlagt i vores affaldsordning.  

d. Gylden dag forløb godt. Der bliver arbejdet godt og vores vedligeholdelse gennemføres i en god 

stemning. Tak til alle.  

f. Skoleelever og lærere fortsætter med at smide skodder og andet affald trods kontakt til skolen – 

Afventer pt. for at se udviklingen.  

3. Bump. Vores tiltag er plastikbump med 30 km zone, da asfaltbump er væsentligt dyrere.  

Tovholder på projektet er Jonas og Mike.  

4. Webside Intranet er noget bestyrelsen pusler med. Mike er tovholder.  

5. Fastelavn: Britta og Merete har arrangeret de forrige tøndeslagninger med fint fremmøde.  

Jonas er tovholder for fastelavn 2013.  

6. Kommende generalforsamling. Vi vil forsøge at afholde generalforsamling torsdag den 14. marts 

2013. Lokale skal reserveres på Herstedøster skole. Mere vil følge senere.  

7. Fremtidigt arbejde i GF. JA oplyste, at hendes deltagelse i bestyrelsen var ønsket om at 

undersøge muligheden for at lære af hinandens projekter. I dag gennemfører hver enkelt husejer køb 

af døre, vinduer, isolering osv. Sidste år var vi flere, som fik nye vinduer. Kunne det ikke have 

været en god idé at samarbejde? Og er der nogen, som har lyst til at gå ind i et sådant arbejde. 

Mulige emner kunne være samarbejde om nye vinduer, døre, isolering og nye tage. Andre 

grundejerforeningen gennemfører fællesprojekter. Spørgsmålet er, om der er interesse for det her.  

Næste møde januar torsdag d 17/1 2013 kl. 20 hos Jeanne  

 

 


